
„JSEM PRO SVÉ OKOLÍ PODLE ČÍSEL
15KRÁT BEZPEČNĚJŠÍ NEŽ OČKOVANÍ CO
NEPRODĚLALI COVID!!!“ Vyšoupnutý ze
StarDance se pomstil a vykřičel farma
firmami řízené české vládě nepříjemnou
pravdu
- CZ24 News | 1. listopadu 2021

ČESKO: Zpěvák Mirai Navrátil byl jedním z účastníků StarDance, který nemohl vystoupit
během sobotního večera. Prozatím totiž nepodstoupil očkování proti covidu-19. Na
sociálních sítích čelil mnohým hejtům, proti nimž se dnes rozhodl ohradit. Prozradil, že v
minulosti prodělal těžký covid a má dostatek protilátek. „Aktuálně jsem pro své okolí podle
čísel zhruba 15krát bezpečnější než ti, co neprodělali covid a očkovaní jsou,“ sdělil Navrátil
na Instagramu.

Frontman skupiny Mirai se ohradil proti tomu, že by byl odpůrcem očkování. „Antivax teorii určitě
nejedu. Já osobně jsem prodělal těžký covid v době, kdy vakcína nebyla dostupná, a dodnes mám x
následků, které se snažím vyřešit. Průběžně chodím na kontrolu protilátek, které zatím mám. Doktor
imunolog mi doporučil počkat, než mi hladina protilátek klesne. Naše legislativa bohužel hladinu
protilátek neuznává, ale to pro mě není důvod měnit postoje. Má-li k tomu člověk pádné argumenty,
rozumím oběma táborům. Svět není černobílý. Naštěstí. A černobílá pravidla v něm někdy generují
srandovní situace. S láskou Mirai,“ napsal na svůj instagramový profil zpěvák.

„Mám tomu rozumět, že v případě, kdybyste protilátky neměl, tak očkování absolvujete? Protože toto
v tom ‚nikoho neurazím‘ příspěvku nezaznělo. Jinak samozřejmě každého vůle. Ale nesmíme se
potom divit tomu, co se například stalo ve SD. Že se nám plní nemocnice, přicházejí a budou
přicházet další omezení. Existuje na to termín společenská odpovědnost,“ napsal mu následně jeden
z diskutujících.
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„Kdyby byla vakcína dostupná na podzim před tím, než jsem covid prodělal, díval bych se na celou
situaci jinak. Akceptoval bych pravděpodobně to, že létají třísky, když se kácí les, a šel, protože bych
nechtěl vystavovat riziku své okolí. Aktuálně jsem pro své okolí podle čísel zhruba 15krát bezpečnější
než ti, co neprodělali covid a očkovaní jsou. Příčí se mi někomu říkat, jestli jít, či nejít. Nechci
nikomu říkat, ať volí tu či onu politickou stranu. Chci se svým dosahem, jak tu někteří píšou, být
podnětem pro zamyšlení se nad věcmi v širším kontextu. To rozhodnutí musí udělat každý sám jako
jediný majitel svého svědomí,“ odvětil Mirai.

„Čekala bych, že takový vzdělaný a světaznalý člověk, jako jsi ty, bude na situaci koukat s větším
nadhledem a stejně jak jsi propagoval nošení roušek, tak uděláš jasné stanovisko, že očkování je
jediná cesta ven z pandemie… Ty se ovšem evidentně chceš zalíbit všem, a tudíž postneš
nicneříkající prohlášení… Je mi líto, že popularita u tvých sledujících je pro tebe důležitější než co
nejmírnější průběh další vlny… FYI: Je jasný, že třeba zrovna tobě nebylo doporučeno jít na očkování,
ale z tvého prohlášení to vypadá, že vlastně to očkování ani není tak důležitý, což mi přijde škoda,
když máš takový velký dosah na sociálních sítích… Čekala bych od tebe víc, jsem zklamaná, ale
respektuju,“ napsala další uživatelka.

„Co píšu, tak i cítím. Není v tom ani špetka potřeby se zalíbit. Mrkněte na sloupec E a F,“ sdílel
následně odkaz Mirai. „Očkování je hra s velkými čísly, která, doufejme, zafunguje. Ale když se kácí
les, létají třísky. Riziko může být jít i nejít. Ano, kdybychom šli všichni, máme vyřešeno, ale můžeme
někomu i ublížit. Máme ho nutit proti jeho vůli? Proto ctím svobodný postoj kohokoliv, má-li pádné
argumenty. Asi ode mě čekáte černobílý postoj. Každý jsme jiný a výjimečný a snažím se k tomu tak i
přistupovat. Buďte zdráva,“ odepsal jí Mirai a sdílel následující tabulku.
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